
 

 

Inleiding 
We lezen dat u op 17 november een tijdelijke telecommastvergunning hebt verleend voor de 
Wijzendweg in Sint-Maarten. Er is ons gewezen op een eerdere verlening van een tijdelijke 
vergunning voor eenzelfde mast op de Abbestederweg. Deze vergunning bleek niet tijdelijk te 
kunnen en werd daarom omgezet naar definitief. Met deze vragen geven we de mogelijkheid tot 
wederhoor. 
  
Onze vragen: 
  
1.           Klopt het dat de vergunning van de telecommast op de Abbestederweg, Callantsoog  
              als tijdelijk is afgegeven maar nadien bleek dat het niet tijdelijk kon worden  
              afgegeven? 
2.           Dreigt eenzelfde situatie voor Wijzendweg, Sint-Maarten? Indien nee, wat maakt het 
             anders? 
3.           Klopt het dat de mast Abbestederweg nu in de weg staat bij eventuele  
              woningbouwplannen? 
4.           Kloppen de gegevens in planviewer waarin staat dat u 11 november het verzoek 
             kreeg en op 17 november deze vergunning al hebt verleend?  
5.           Is 6 dagen een gangbare termijn voor een zaak als dit? 
  
Namens de fractie, 
  
Lars Dignum 
Raadslid JessLokaal 
 
Beantwoording: 
  
1            Ik heb navraag gedaan, maar niet kunnen achterhalen of dit inderdaad zo is gegaan als 
geschetst. Deze aanvraag dateert vanuit de periode van 2010-2012 voor de fusie van de nieuwe 
gemeente Schagen. Wat hier een oorzaak zou kunnen zijn, is dat de telecommast met een tijdelijke 
vergunning is afgehandeld en na deze periode er geen mogelijkheid meer was om deze termijn 
alsnog te verlengen. Je kan een tijdelijke vergunning voor max. 10 jaar afgeven en deze termijn is niet 
te verlengen en krijg je automatische de keuze of de antennemast verwijderen of definitief 
vergunnen. Blijkbaar is hier voor het laatste gekozen.   
2            Nee, hier is het juist andersom gegaan. Wij hebben in de maand augustus van het jaar 2021 
een vergunning verleend voor het plaatsen van een telecommast in de flauwe bocht van de 
Wijzendweg in Sint Maarten. Omdat de locatie waar de provider nu is geplaatst, aan een silo op het 
perceel Valkogerdijk 9 in Sint Maarten, wordt verwijderd moet er snel vervanging komen i.v.m. de 
bereikbaarheid. Bij de tijdelijke situatie wordt gebruik gemaakt van een aggregaat voor de 
stroomvoorziening en kan de zender snel in werking. Bij de definitieve mast moet aansluiting worden 
gevonden op het elektriciteit netwerk en daarin zitten nog wat haken en ogen die meer tijd vergen 
als gedacht. Om er zorg voor te dragen dat de mensen in Sint Maarten de hulpdiensten bij een 
calamiteit kunnen bereiken, is er voor gekozen om een tijdelijk telecommast te plaatsen die naar 
verwachting hooguit een jaar zal blijven staan totdat de definitieve mast geplaatst is. Op deze wijze 
voldoen wij als gemeente aan onze zorgplicht.  
3            Hiervoor is wel een plan echter deze vraagt nog om veel uitwerking. Er kan er dus nog geen 
uitspraak worden gedaan of de mast wel of niet in de weg staat voor deze toekomstige ontwikkeling. 
4            Wij hebben voor het plaatsen van een tijdelijke telecommast op 11 november 2021 een 
aanvraag omgevingsvergunning ontvangen, die wij vervolgens op 14 december 2021 hebben 
verleend, redelijk snel maar niet zo snel als u schetst. Omdat wij voor deze locatie al een vergunning 
voor een permanente telecommast hadden verleend konden wij snel schakelen en vergunning 
verlenen. Normaliter kunnen wij binnen een dergelijke termijn gelet op een zorgvuldige afweging 



 

 

niet zo snel een dergelijk aanvraag behandelen. In dit geval hebben wij snel gehandeld omdat wij als 
gemeente een zorgplicht hebben m.b.t. de bereikbaarheid van hulpdiensten in geval van een 
calamiteit.  
5            Zoals aangegeven onder 4 is dit zeker geen gangbare zaak om zo snel een 
omgevingsvergunning te verlenen. In veel situaties ondervinden wij forse weerstand als het gaat om 
de plaatsing van een telecommast. In veel situaties kunnen providers hun zenders in hoge 
bouwwerken plaatsen, denk aan kerken, windmolens waarvoor zij in die gevallen dan geen aanvraag 
omgevingsvergunning hoeven te doen. Ook wij geven de voorkeur aan bestaande bouwwerken, 
waarin deze zenders kunnen worden geplaatst, maar de realiteit is jammer genoeg anders en dus 
hebben wij als gemeente te maken met de verzoeken voor plaatsing van telecommasten. 
  
 


